

DELIVERING AWARD-WINNING  
CONTENT TO THE WORLD  
与世界分享优质内容



LIFESTYLE

HOME DÉCOR

### mySPACE

With demand for small houses increases tremendously for both public & private housing, *mySPACE* aims to showcase creative home design of property with less than 850 square feet for both HDBs & Condominiums. Interestingly weaved in role-play elements by host, Chen Hanwei & artistes, different home designs are showcased to cater to different requirements of homeowners. Renovations and housing tips will also be shared in the program.

**Host:** Chen Hanwei

### 小屋大作

小空间不再是室内设计师的梦魇，也不是屋主无法拥有梦想小屋的借口，只要够创意，小屋就能大作！小屋大作 由陈汉玮担纲主持，以角色扮演的轻松手法，展示各种不同装修风格、面积少于850平方尺的政府组屋和私人公寓的室内设计，为大家提供小屋装修点子、利用有限空间的妙招，同时也穿插各种装修贴士。。

**主持人:** 陈汉玮

Language: Chinese

**For sales enquiries on content distribution:**

**Grace Chia** gracechia@mediacorp.com.sg  
**Pamela Teo** pamelateoww@mediacorp.com.sg  
**Tracy Sim** tracysim@mediacop.com.sg  
<http://contentdistribution.mediacorp.sg>

**Episodes:** 10 x 30 minutes  
**Producer:** Mediacorp Studios  
**Distributor:** Mediacorp





### Episode 1

In this debut episode of “mySPACE”, host Chen Hanwei plays a passionate property agent cum creative interior designer, Barry Koo. He is well known for designing & selling small houses. Barry will be meeting a demanding client, who is a fashion designer (played by Dennis Chew). This single man is looking for a 3-room resale flat in matured estate. Let’s see what Barry has gotten ready for him.

### Episode 2

Elvin Ng plays a meticulous and demanding groom-to-be, who is looking for his dream house that suits his fiancée and himself. Elvin’s character has difficulty in deciding between getting a HDB or condo. Barry Koo (played by Chen Hanwei) showed this groom-to-be a HDB & a condo, which were designed by him.

### Episode 3

Jeremy Chan plays a rich young man who is looking for uniquely designed condominium, for self-stay and with potential growth. Barry Koo (played by Chen Hanwei) has found this rich man two condos, with entirely different styles. Will the deal be closed successfully?

### Episode 4

A single lady is looking for a 3-room resale flat as her first property. Besides being nicely renovated, she needs it to be high floor, with ample storage space. Barry has gotten her 2 units which were completely reconfigured from the original layouts. Will these 2 units meet her expectation?

### Episode 5

This week’s episode features Mark Lee, role played an expatriate who is looking for a rental unit. Barry Koo (played by Chen Hanwei) brought him view a HDB and a condo. Both units have the common rooms being converted for special functions. The expatriate was being amazed by Barry’s great ideas.

### Episode 6

Lee Teng plays a local photographer who has a foreign spouse. He is purchasing his first property with his wife. What are the housing rulings that the couple needs to be aware of? Will his ideal home be found? Stay tuned.

### Episode 7

Marcus Chin & Jin Ying Jie role played an old couple who is looking at downgrading their current unit to a smaller house. The couple who each has their own priorities, has given Barry Koo (played by Chen Hanwei) a big headache. Barry brought them to a one-bedder condo, and a 3-room HDB. Will the couple be pleased with Barry’s recommendations?

### Episode 8

Women of different ages seems to have different preferences when comes to house viewing. Lina Ng plays a rich tai tai, who is getting her younger sister (played by Seow Sin Nee) a condo unit. Barry Koo (played by Chen Hanwei) brought the sisters to two entirely unique style condos. Will they be satisfied with his recommendation?

### Episode 9

Homeowners are getting more particular when hunting for their dream houses. Property agents will have to work doubly hard in order to close deals. Romeo Tan & Kym Ng acted as relatives who approached Barry Koo (played by Chen Hanwei) to recommend HDB and condo with unique styles. Will Barry close the deal successfully?

### Episode 10

Guo Liang & Quan Yifeng are coming to the finale episode of mySPACE! Both renowned hosts play a couple with a teenage daughter. They are looking for a self-stayed unit. Barry Koo (played by Chen Hanwei) brought them to a HDB unit with lots of unique storage & a modern deluxe style condo. Which is the unit that catches their interest?





## 第一集

由陈汉玮扮演的 Barry Koo 是位积极不怕难的房屋经纪兼室内设计师，热衷介绍和装修小面积的房子，向高难度挑战！首集节目，他将遇到由周崇庆饰演的刁难单身买家，要求要位于成熟市镇、设计要美观又实用的三房式转售组屋。三房式转售组屋的格局和空间诸多限制，能如何创意发挥，就看 Barry Koo 有什么好介绍？

## 第二集

由黄俊雄扮演的准新郎，凡事一丝不苟、要求严谨，他想找适合二人世界、设计风格独特的房子做为日后结婚的爱巢，却无法决定该买组屋还是公寓。陈汉玮饰演的房屋经纪，Barry Koo，将为他介绍一间公寓和组屋，展现小屋如何大作、空间如何创意设计！

## 第三集

单身贵公子驾到！由田铭耀扮演一位事业有成的年轻屋主，对于公寓跃跃欲试，想要自住和投资，却有着超高标准，房子不但需要美观实用又要能善用每处空间。不过创意十足的 Barry Koo 依然有办法应付，顺利找到两间风格全然不同、空间完善运用的公寓，且看买家是否会满意？

## 第四集

妙龄单身女子首次购买三房式组屋，希望房子要美要高要够空间，看陈汉玮饰演的 Barry Koo 如何一一达到她的要求？三房式组屋的格局千篇一律，但发挥创意好好规划，也会有意想不到的成果。且看房屋经纪这次为客户找的两间格局特别、风格独特的三房式组屋，是否能打动客户的心？

## 第五集

由李国煌扮演的外籍人士前来新加坡租房，对于新加坡组屋和公寓都不太了解的他，会有什么要求？普通房除了用来当作书房、客房，还能有什么其他选择？这周的两房单位公寓和三房式组屋就要展现其他独特用法！房屋经纪 Barry Koo（陈汉玮饰演）的介绍是否能令顾客满意，顺利成交？

## 第六集

新加坡老公和外籍配偶准备购买人生的第一间房子，陈汉玮扮演的 Barry Koo 有什么好介绍？李腾扮演新加坡籍老公，除了要找处处能减轻老婆家务负担的房屋设计，也希望能兼顾自己爱拍照的需求，就看 Barry Koo 如何应付！

## 第七集

资深演员陈建彬和金银姬饰演爱斗嘴的老夫妻，想要大房换小房，却对于房子的要求各持己见，互不退让，陈汉玮饰演的 Barry Koo 是否能顺利安抚两老？Barry Koo 将针对老夫妻的需求，分别介绍一间设备齐全的1房式公寓和禅式设计的三房式组屋，就看两老是否会满意？

## 第八集

不同年纪的女人对于房屋需求也有所不同！本周将迎来由黄嫫方饰演的贵妇姐姐和萧歆霓饰演的年轻妹妹一起来看公寓！妹妹单纯活泼、热爱新事物，姐姐要求多又爱奢华，陈汉玮饰演的房屋经纪 Barry Koo 将介绍两间风格大不同的两房式公寓，看看是否能成功说服两姐妹，顺利成交？

## 第九集

随着屋主对于房子室内设计越来越有自己的要求和主见，房屋经纪更要懂得投其所好。本周陈罗密欧和鍾琴两人将扮演一起作伴看房的亲戚，而 Barry Koo（陈汉玮扮演）将有什么好推荐，能成功收服他们的心？

## 第十集

最后一集的“小屋大作”迎来综艺名嘴郭亮和权怡凤，扮演育有一女、积极想买房自住的中年夫妻。先生希望为老婆孩子寻找附有实用设计的居住环境，老婆则是以周围景色、房子美观为寻找目标，由陈汉玮扮演的房屋经纪 Barry Koo 带领他们参观介绍一间组屋和公寓，能否顺利收买他们的心，顺利成交？